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Pozdravljeni!  
 
Res se veselim, da ste si v teh predvolilnih dneh vzeli čas in pridobili sredstva za dokončanje kolesarske 
in pešpoti pod KK mostom (to vsaj predvidevan na videno dogajanje)!  Celo stezo družinsko pridno 
uporabljamo. Sem si pa drznila pomisliti, da bi morda lahko "stvar" malo podaljšali in na novo asfaltirali 
tudi še pločnik od mostu, kjer se bo kolesarska pot končala, do avtobusne postaje v Zatonu, vsaj do 
prehoda za pešce. Veliko bi naredili za izgled mesta in za tiste (NAS - starejše in šolarje), ki dnevno 
uporabljamo pločnik za hojo in na žalost v KK tudi za kolo. Se namreč bližajo deževni dnevi, zima je pred 
vrati. Kar hudo mi je pomisliti, da bi morala ponovno v prihodnjih mesecih po tem predelu uničenega 
pločnika čofotati po lužah in blatu ter kmalu celo gaziti po snegu - "blatni žlausi". Ja, nekateri hodimo 
peš. Če pa ob tem že moramo vdihovat abnormne količine izpušnih plinov, nam lahko omogočite vsaj 
normalno hojo po varnem in asfaltiranem pločniku?  
 
Vem, nisem skromna - ali pa morda? Kar nekaj nas je, ki si to želimo in dejansko potrebujemo.  
 
V pričakovanju odgovora, najbolje pa, da je ta kar "v obliki" na novo asfaltiranega pločnika!  
 
Lepo pozdravljeni!  
 
Aleksandra Voglar 


